
 

 
Protokoll 
Församlingsstyrelsen den 25 maj 2021 
Kl. 19.00, digitalt möte.  
 
Närvarande 
Roland Davidsson (RD), Göran Tärnqvist (GT), Stig Olsson (SO), Lisbeth Larsson (LL), Ann Davidsson 
(AD), Rodney Dahlberg (RD), Elin Tärnqvist (ET), Erik Neander (EN), Jörgen Örnberg (JÖ) och Jonas 
Lundkvist (JL). 
 
1. Inledning 
Mötet inleddes med bön 
 
2. Sekreterare 
JL valdes till sekreterare. 
 
3. Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställdes. 
 
4. Föregående protokoll 
Föregående protokoll lades till handlingarna.  
 
5. Personal 
JL hade inga egna frågor.  
 
6. Diakoni 
Krisgruppen: Frånregering och FHM finns nu en förhoppning om att från 1/6 kunna öppna för 50 
personer inomhus (med anvisade platser) och 100 personer utomhus utan anvisade platser. Styrelsen 
beslutade att planera utifrån detta och att från 6/6 bjuda in människor till vår gudstjänst igen. JL 
undersöker om det finns möjlighet att göra något för barnen den dagen och RD ordnar en hemsida 
med anmälningsformulär till gudstjänsten.  
 
Hur startar vi upp efter pandemin: Styrelsen konstaterade att vi vill börja med fester. Dels att få 
starta med en gudstjänstfest, men exempelvis också en barnfest som inledning till Lillträffen. 
Styrelsen konstaterade också att vi vill börja med en fest för byn genom att planera för grillfesten. 
Datum för denna sattes till den 28/8 och JL fick i uppdrag att skriva om detta och om vilka aktiviteter 
vi vill erbjuda i veckomailet.  
  
Lyssnarna: Boken Bro till tro, som styrelsen beslutat att köpa in till alla hushåll i församlingen har 
kommit. JL föreslog dock att vi väntar med att dela ut den till hösten så att vi då kan göra en 
gemensam uppstart på den satsningen, vilket styrelsen beslutade.  
 



”Var är vi om fem år?”: Styrelsen samtalade om de grupper som församlingen vid vårens enkät sa att 
vi skulle vilja ha om fem år, dvs grupper för unga, hemgrupper och grupper för daglediga.  
I styrelsen fanns en medvetenhet att det är skillnad på behov och önskningar och att våra behov om 
fem år inte nödvändigtvis är våra behov nu. Utifrån detta kan samtalet sammanfattas så här: 
Grupper för unga: Bygg vidare på kontakten med Fylstakyrkan runt Tweens. Kanske för att skapa ett 
tonårsarbete ihop på sikt. Kanske för att kunna erbjuda konfa ihop.  
Hemgrupper: En idé växte fram om att ersätta samtal och bön med en hemgruppssamling en gång i 
månaden. Församlingen skulle då delas in i grupper där varje grupp ges möjlighet att träffas 
regelbundet varje månad, men på gudstjänsttid.  
Samlingar för daglediga: Just nu ser vi inte att det är ett behov bland oss själva, men vi är medvetna 
om att när det blir det så vill vi öppna den gruppen också för andra som i dagsläget inte hör till 
församlingsgemenskapen.  
 
8. Administration & fastighet 
Kassan: SO meddelade att vi i dagsläget har intäkter på 181 455 kr och utgifter på 153 270 kr, vilket 
ger ett överskott på 28 185 kr (vilket är överskottet efter att lönekostnader betalats ut för månaden). 
Vi har med andra ord just nu en stabil ekonomi.  
 
Utelek: ET har tagit fram förslag på olika former av redskap/platser för utelek. Hon har stämt av 
detta med barnfamiljerna och fått många olika svar. Styrelsen konstaterade att det också är en fråga 
om var på tomten en sådan lekställning skall placeras. I församlingen finns Hanna Lundkvist som 
jobbat mycket med att tänka och planera trädgårdsytor just nu och ET fick i uppdrag att fråga henne 
om hon ville vara med och tänka hur man använder tomten.  
 
Parkeringen: RD berättade att Micke Lithell sagt att han kan göra grävarbetet för parkeringen efter 
vårbruket, vilket troligen blir efter midsommar.  
 
9. Övriga frågor 
Ombud till kyrkokonferensen: JL valdes till ombud till kyrkokonferensen och fick i uppdrag att också 
efterfråga ytterligare ett ombud i veckomailet.  
Studentuppvaktning: Under våren tar Gustav Örnberg och Samuel Torstadius studenten. JL fick i 
uppdrag att skaffa presenter till dem. 
Sommarsamlingar: SO lyfte frågan om sommarsamlingar. Vi konstaterade att vi vill ha såna och RD 
fick ansvar för att fixa en sida för detta på hemsidan. Styrelsen fick också i uppdrag att ta ansvar för 
att bjuda in till såna samlingar.  
 
10. Nästa sammanträde 
Styrelsen möts igen den 5/8 kl 19.00  
 
11. Avslutning 
Mötet avslutades med bön. 
 
 
_______________________________  _______________________________ 
Ordf: Roland Davidsson    Sekr: Jonas Lundkvist 
 


